
országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény
42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Palkovics László innovációs és technológiai miniszterhez 
,,Mikor veszik végre figyelembe az utasok igényeit a menetrendek kialakításakor?" 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Sajnos ma Magyarországon a távolsági közlekedés sokak számára egyenlő a zsúfolt, folyamatosan
késő buszok és vonatok látványával. Az átszervezések nem reflektálnak az utazók valódi igényeire, a
folyamatos felújítások pedig jellemzően tovább rontják az amúgy sem zökkenőmentes helyzetet. A
Volánbuszos közlekedés összehangolásával kapcsolatban különösen sok lakossági panasz érkezett
hozzám, lényegében az ország egész részéből.
Ezzel kapcsolatban az alábbi kérdésekre szíveskedjen válaszolni:

1. A távolsági buszok útvonalának átalakításakor figyelembe veszik-e az utazók és a potenciális
utazók valós igényeit?

2. Várható, hogy azokon a vonalakon, ahol az utasok maguk jelzik - például aláírásgyűjtés
formájában - hogy nem megfelelő a buszok indítása, ott ezt a jelzést figyelembe veszik?

3. Tervezi-e, hogy a Volánbuszok megállójába jegyautomatákat telepítsenek, ezzel felgyorsítva
a felszállás folyamatát?

Válaszát ezúton is köszönöm.

Budapest, 2018. október 24.y 
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